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Vragen van de leden Van
Miltenburg, Teeven en Meeuwis
(allen VVD) aan de
staatssecretarissen van Sociale Zaken
en Werkgelegenheid en van
Volksgezondheid, Welzijn en Sport en
de minister van Justitie over seksueel
misbruik op sociale werkplaatsen.
(Ingezonden 1 oktober 2009)

1
Kent u de weblog
www.kiewietje.web-log.nl?

2
Uitgaande van de weblog, waarin de
slechte bescherming van vrouwelijke
werknemers binnen een sociale
werkplaats centraal staat, zijn er
andere gevallen bekend van vrouwen
die seksueel worden misbruikt op de
sociale werkplaats? Zo ja, hoe vaak
komt dit voor?

3
Zo nee, denkt u op basis hiervan dat
seksueel misbruik nooit voorkomt op
sociale werkplaatsen?

4
Uitgaande van Europese
onderzoeken, waaruit blijkt dat ruim
60 procent van de verstandelijk
gehandicapten in zijn of haar leven
één of meerdere malen seksueel
wordt misbruikt, bent u van mening
dat binnen sociale werkplaatsen,
gezien de kwetsbaarheid van de
werknemers, er extra aandacht zou
moeten zijn voor het voorkomen van
seksueel grensoverschrijdend

gedrag? Zo nee, waarom niet? Zo ja,
kunt u aangeven op welke wijze dit
nu kan worden afgedwongen?

5
Zijn sociale werkplaatsen wettelijk
verplicht een protocol te hanteren
met betrekking tot melding van
seksueel misbruik? Zo ja, welke
afspraken moeten ten minste deel uit
maken van dat protocol?

6
Indien sociale werkplekken wettelijk
verplicht zijn een dergelijk protocol te
hanteren, wordt er regelmatig
gecontroleerd of dit protocol
aanwezig is en actief wordt
nageleefd? Hoe en door wie?

7
Is het u bekend dat er afspraken zijn
tussen sociale werkplaatsen en de
zedenpolitie over hoe om te gaan met
een aangifte van seksueel misbruik
binnen sociale werkplaatsen? Zo ja,
om wat voor afspraken gaat dit en
wat is de rechtvaardiging voor
dergelijke afspraken?

8
Zijn er andere werkgevers waarmee
de zedenpolitie afspraken maakt over
de wijze van aangifte van of door
werknemers?

9
Hoe beoordeelt u het feit dat de
persoon waar de weblog over gaat
pas na 4,5 maand aangifte mocht
doen van het misbruik en dat uit
reacties blijkt dat deze wachttermijn
niet ongebruikelijk is?

10
Is uw uitgangspunt nog steeds dat
deskundigen slachtoffers moeten
assisteren bij het doen van aangifte
en het afleggen van verklaringen?

11
Heeft het vervolgen van
zedendelinquenten nog wel
voldoende prioriteit bij u? Hoe gaat u
deze beleidsprioriteit concreet
vormgeven?

Mededeling

Mededeling van staatssecretaris
Klijnsma (Sociale Zaken en
Werkgelegenheid) (ontvangen
20 oktober 2009)

Hierbij deel ik u mede dat de
beantwoording van de Kamervragen
van de leden A. van Miltenburg,
F. Teeven en C.L.M. Meeuwis (allen
VVD) over seksueel misbruik op
sociale werkplaatsen niet binnen de
gestelde termijn van drie weken
mogelijk is.
Reden hiertoe is dat de
beantwoording en afstemming dient
plaats te vinden tussen meerdere
departementen en omdat volgende
week sprake is van herfstreces.
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